
 

ZAPISNIK 

O RADU ŠESTE RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO ODRŽANE 

29.03.2023.GODINE SA POČETKOM RADA U 09,00 SATI 

 

 Šestu radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući Elvedin 

Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 27 zastupnica i zastupnika, a u daljnjem toku 

su se priključili i ostali,  kako slijedi: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Izetbegović Sebija 

3. Kalem Adi 

4. Kapidžić Faruk 

5. Selmanović Faruk 

6. Viteškić Smiljana  

7. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čengić Irfan 

3. Čičić Davor 

4. Kapo Belma 

5. Pekić Jelena 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 

 

STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gaković Elza 
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3. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

4. Hodžić Admela 

5. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Pilav Ilijaz 

3. Zuhrić Albin 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

Izostanak sa ove sjednice opravdala je zastupnica Vedrana Vujović. 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozdravio zastupnice i zastupnike u 

Skupštini Kantona Sarajevo, članove Vlade Kantona Sarajevo, sve prisutne u sali, kao i 

predstavnike medija koji prate rad sjednice. 

 

Predsjedavajući je istakao da je Prijedlog dnevnog reda Šeste Radne sjednice Skupštine 

Kantona Sarajevo utvrdio Kolegij Skupštine na sjednici održanoj dana 14.03.2023.godine. 

 

Potom je dao Dnevni red za Šestu radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo na 

izjašnjavanje i isti je usvojen jednoglasno (29 „za“, bez glasova „protiv“ i „suzdržanih“), kako 

slijedi: 

 

1. Poslanička/zastupnička pitanja inicijative i odgovori; 

2. Prijedlog Budžeta Kantona Sarajevo za 2023.godinu; 

3. Prijedlog Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2023.godinu; 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan Zavoda zdravstvenog 

osiguranja Kantona Sarajevo za 2023. godinu i Odluku o izvršavanju Finansijskog plana Zavoda 

zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za 2023. godinu; 

5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Zavoda zdravstvenog osiguranja 

Kantona Sarajevo za 2023. godinu. 

 

 

TOK SJEDNICE 

Realizacija prve tačke dnevnog reda je počela u 9 sati i 21 minutu.  

 

AD – 1. 

POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 

 

Predsjedavajući je otvorio tačku i dao riječ zastupnicima. 

 

 Zastupnik Mahir Dević je podnio sljedeće (citiramo): „Pitanje za ministra MUP-a 

Kantona Sarajevo, nadam se da je tu. Usmeni odgovor. Koliko je u prva tri mjeseca 2023. godine 

bilo ukupno kazni, razvrstano po općinama, a vezano za naplatu parkiranja, kazni po osnovu 

nepropisnog parkiranja u Kantonu Sarajevo? Volio bih da mi da usmeni odgovor na to pitanje, 
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ukoliko je u mogućnosti, naravno, jer pitanje da li ima on ima taj podatak u ovom momentu. 

Ukoliko ne može mi dati usmeni odgovor onda da mi se dostaviti to pismeno, ali da bude 

razvrstano po općinama, znači svih 9 općina Kantona Sarajevo da vidimo malo kako se to 

nepropisno parkiranje naplaćivalo u Kantonu Sarajevo. To je prvo pitanje za ministra. I drugo 

pitanje danas za ministra jeste kada tačno i zvanično planira da se stavi istureno odjeljenje 

policijske stanice u Srednjem u funkciju? Znači pored ovog administrativnog odjeljenja kada će 

gore biti ovaj u funkciji dežurna patrola. Svjedoci smo da se taj objekat izgradio prije tri-četiri 

godine. Razumijem i ovu neku konkursnu proceduru oko prijema ovaj novih mladih policajaca u 

Kantonu Sarajevo, ali zaista je neprihvatljivo da neka vlada, vlast, politika izgradi objekat i da tri-

četiri godine poslije toga nije stavljen u funkciju. Znači jesmo li mi zaista u situaciji da ne 

možemo jednu policijsku patrolu poslati u već ovaj opremljen objekat? Evo ta dva pitanja, volio 

bih usmene odgovore ukoliko je ministar u prilici da to uradi, ukoliko nije, ovaj na ovo prvo 

pitanje oko parking prekršaja da mi se dostavi onda pismenu za narednu sjednicu naravno 

Skupštine Kantona Sarajevo, ta dva pitanja.“ 

 

 Zastupnik Muamer Bandić je podnio sljedeće (citiramo): „Imam više pitanja za 

ministra zdravstva ali pošto sam ograničen i vremenom, a i brojem pitanja postavit ću samo jedno. 

Da li je ministar upoznat da je Hitna medicinska pomoć na osnovu tužbi radnika do sada isplatila 

preko pola milijuna konvertibilnih maraka? I da li zna da su vozači hitne medicinske pomoći 

ponovo tužili ustanovu zbog narušenih radničkih prava gdje se traži odšteta od cca nekih 200 000 

konvertibilnih maraka? Razlog zbog čega se tuži jeste donošenje novog pravilnika za rad i o 

sistematizaciji radnih mjesta u Hitnoj medicinskoj pomoći i on nije usklađen sa kolektivnim 

ugovorom u zdravstvu. Novi pravilnik ne prepoznaje VKV vozače te time diskriminiše radnike i 

dovodi ih do novih tužbi. Jedan sličan problem se pojavljuje u Domu zdravlja, ali to ću nekom 

drugom prilikom jer tamo imam mnogo više pitanja za koje su mi potrebni precizni odgovor. 

Zamolio bih ministra da mi odgovori usmeno na ovo pitanje. 

Drugo pitanje za ministra unutrašnjih poslova .Kad će biti raspisan konkurs za izbor i imenovanje 

policijskog komesara? Okolnost da je imenovan vršilac dužnosti policijskog komesara zamolio 

bih ministra da mi na ovo pitanje odgovori usmeno.  

Imam jednu zastupničku inicijativu i molio bih da se kolege zastupnici izjasne i da je podrže. 

Dakle zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo, Ministarstvo odgoja i obrazovanja da skrati trajanje 

časova u osnovnim i srednjim školama u Kantonu Sarajevo u periodu od 29.3. do 

24.04.2023.godine i omogući svim učenicima i radnicima pravo slobodno vrijeme za obavljanje 

iftara tokom mjeseca ramazana. 

 

Dopredsjedavajuća Danijela Kristić je podnijela sljedeće (citiramo): „Podnosim 

inicijativu. Na osnovu molbe roditelja djece sa poteškoćama u razvoju kao i udruženja podnosim 

inicijativu za formiranje Odsjeka za muziko-terapiju i Art terapiju pri Muzičkoj akademiji 

Univerziteta u Sarajevu ili odgovarajućeg dodiplomskog studija kako bismo u drugim nadležnim 

institucijama uveli muziko-terapiju kao naučno dokazani vid terapije i rehabilitaciji, a uslov za to 

je i obrazovanje potrebnog kadra. Na sjednici Skupštine Kantona Sarajevo 7. 2. sam podnijela 

zaključak. S obzirom da se Vlada nije izjasnila u predviđenom roku od 30 dana, danas bih 

zamolila zastupnike da se izjasne o navedenom zaključku, a on je, evo ponavljam: Obavezuje sa 

Vlada Kantona Sarajevo i resorno Ministarstvo da u roku od 30 dana utvrdi prijedlog odluke o 

proglašenju udruženja koja direktno rade sa djecom sa poteškoćama u razvoju od posebnog 

interesa za Kanton Sarajevo i dostavi Skupštini Kantona Sarajevo na nadležno odlučivanje“. 

Zastupnica Belma Kapo je podnijela sljedeće (citiramo): „Inicijativu podnosim 

Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo za izmještanje punkta za opoidnu (nerazumljivo) terapiju 

pacijenata koji boluju od bolesti ovisnosti opijatima iz ulice Omera Stupca na području mjesne 

zajednice Crni vrh Gorica u matični objekat Zavoda za liječenje bolesti ovisnosti u ulici 
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Nahorevska. Naime prije nešto više o više od 18 godina pacijenti su premješteni u ovaj punkt ulici 

Omera Stupca koji se nalazi u neposrednoj blizini dvije osnovne škole, svega oko 150 m od 

Osnovne škole Hasan Kikić i oko 300 m od Osnovne škole Isak Samokovlija. Centar ima nešto oko 

400 korisnika koji svakodnevno dolaze po svoju terapiju. Općina Centar je spremna izdvojiti 

sredstva u iznosu od oko 150 000 KM ukoliko je potrebno fizičko proširenje kapaciteta Zavoda za 

liječenje bolesti ovisnosti u Nahorevskoj ulici. Ako pogledate sam izvještaj Zavoda vidjet ćete da 

godišnje izdvaja oko 50 000 KM za osiguranje punkta u ulici Omera Stupca. Sama centralizacija 

rada ove ustanove bi dovela i do uštede ove stavke koja bi se eventualno mogla preraspodijeliti za 

bolje pružanje usluge pacijentima. Korisnici će također u okviru matične ustanove imati pristup i za 

invalidska kolica koja trenutno u ovom objektu Omera Stupca nemaju. Brojni su benefiti koji bi 

Kanton Sarajevo mogao imati rješavanjem ovog problema, a najvažnije je sigurnost mališane iz 

ovih naselja. Obzirom da sam prethodnom periodu bila vijećnica u općini centar lokalna zajednica 

nije u mogućnosti riješiti ovaj problem jer je on nastao iz Kantona. Ja ne želim da se vraćamo 

prošlost ali ću naglasiti samo da je 18 godina star problem i 8 vlada, različitih vlada, nije bila u 

stanju da riješi navedeni problem. Svjedokom sam također i u toku kampanja da su različite stranke 

išle u posjetu ljudima koji žive na ovom području, te vas molim zaista da riješimo ovo za dobrobit 

svih građana koji tu žive jer ljudi djecu i 8. 9. i 7. razred koji potpuno samostalno bi mogli ići u 

školu vode do škole zbog evidentnih čestih sukoba ispred tog objekta. Objekat je mali za 400 

korisnika. Prvobitno prije 18 godina je bila ideja da se tu smjeste samo korisnici koji su sa područja 

Opštine Centar da bi se uradila decentralizacija, da bi svaka opština imala svoje i na taj način bi bio 

ovaj manji pritisak, međutim vremenom, vjerovatno zbog nedostatka ljudskih resursa, to nije bilo 

izvodivo, tu sada smješteni korisnici svih opština Kantona Sarajevo“. 

 

Zastupnik Ilijaz Pilav je podnio sljedeće (citiramo): „. Ja imam jedno zastupničko 

pitanje i jednu inicijativu. 

Na četvrtoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo meni je odjeknula izjave direktorice Službe za 

zapošljavanje Kantona Sarajevo da se u evidenciji ove Službe kao nezaposleni nalazi 90 doktora 

medicine i 9 ili 10 doktora specijalista. U situaciji kad je deficit medicinskog kadra alarmantan 

ovaj podatak zvuči šokantno. U Kantonu Sarajevo na Birou za zapošljavanje imamo dakle 100 

doktora. Moje pitanje glasi koliko se tačno doktora specijalista nalazi u evidenciji nezaposlenih u 

Službi za zapošljavanje Kantona Sarajevo, precizno, koje su specijalizacije u pitanju, da li 

Ministarstvo zdravstva zna za ovaj podatak i da li će resorno Ministarstvo poduzeti ikakve poteze 

shodno navedenim podacima? Ponukan ovim informacijama, a i nekim pitanjima i inicijativama 

sa prethodnih sjednica ja sam za danas formulisao jednu zastupničku inicijativu koja bi 

sublimirala u sebi neke probleme. U ime Kluba Demokratske fronte pokrećem zastupničku 

inicijativu prema resornom Ministarstvu. Zadužuje se Ministarstvo zdravstva da u roku od mjesec 

dana izvrši sveobuhvatnu analizu stanja i potreba medicinskog kadra i kao rezultat te analize 

sačini dokument koji bi mogao imati radni naziv "Revizija sadašnjeg stanja i utvrđivanja stvarnih 

potreba medicinskog kadra u Kantonu Sarajevo". Ovo podrazumijeva sveobuhvatnu analizu koja 

će dati presjek trenutnog stanja medicinskog kadra, kao i stvarne potrebe za kadrom na osnovu 

standarda i normativa prema broju stanovnika, prema vrsti i poziciji kadra. Detaljno i stručno 

sačinjena analiza treba dati precizne odgovore na sljedeća pitanja: koliko zdravstvenih ustanova 

postoji u Kantonu Sarajevo, koje su to ustanove i koja je njihova djelatnost kategorisana prema 

nivou zdravstvene zaštite, da li postoje i u kojoj mjeri preklapanja djelatnosti pojedinih 

zdravstvenih ustanova i postoji li mogućnost reorganizacije istih radi bolje efikasnosti i 

izbjegavanja dupliranja. Precizan pregled sadašnjeg stanja medicinskog kadra, počev od srednjeg 

medicinskog kadra do specijalističkog i subspecijalističkog, pregled po ustanovama prema 

važećem sistematizacija radnih mjesta i sumarno prema standardima i normativima. Iz prethodnog 

definisati razlike između sadašnjeg stanja i stvarnih potreba, opet precizno prema kategorijama od 

srednjeg medicinskog kadra do specijalističkog i subspecijalističkog, a u skladu sa 

sistematizacijama i prema standardima i normativima. Na osnovu navedenog definisati stvarne 
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potrebe kadra na svim nivoima i iz proisteklog rezultata predložiti set mjera za rješavanje 

problema. U saradnji sa medicinskim ustanovama napraviti adekvatan plan za popunu 

nedostajućeg kadra. Izrada ovakvog dokumenta predstavljalo bi davanje precizne slike našeg 

zdravstvenog sistema u kadrovskom sektoru. Dobit ćemo odgovore koje su to najslabije tačke u 

ovom dijelu, što bi bio prvi korak u sistemskoj reforma zdravstva koja je vitalna potreba jer 

sadašnji sistem u ovakvom obliku je neodrživ. Na osnovu sveobuhvatne analize dobit ćemo 

odgovor stvarnog stanje kadra u zdravstvenom sektoru, dobit ćemo odgovor o stvarnim potrebama 

prema utvrđenim standardima i normativima na broj stanovnika. Nakon realizacije ove inicijative 

koja predstavlja prvi vrlo važan korak, a ne vidim nijedan razlog da se ne realizira, Klub 

Demokratske fronte će izaći sa serijom novih inicijativa koje će biti kontinuitet našeg angažmana 

u pravcu reforme zdravstvenog svima. Hvala i izvinjavam se na probijenom vremenu“. 

 

Zastupnik Faruk Selmanović je podnio sljedeće (citiramo): „ Ja imam zastupničko 

pitanje Vladi Kantona, Ministarstvu za visoko obrazovanje Kantona Sarajevo, rektoru 

Univerziteta u Sarajevu, dekanu Fakulteta političkih nauka i Instituciji ombudsmena za ljudska 

prava BiH. 

Upućujem zastupničko pitanje zašto se ne sprovodi član 67.Zakona o visokom obrazovanju 

Kantona Sarajevo koje precizira prava na individualizaciju u postupku realizacije nastavnog 

procesa studentima sa poteškoćama u razvoju i invaliditetom u Kantonu Sarajevo koji studiraju na 

Univerzitetu u Sarajevu. Naime naša sugrađanka je dijete sa poteškoćama i kao takva je završila 

redovnu osnovnu i srednju školu po prilagođenom programu i od 2020. godine upisala Fakultet 

političkih nauka Univerziteta u Sarajevu, Odsjek socijalni rad na prijedloge i asistenciju Ureda za 

podršku studentima. Studenca je izgubila prošlu godinu obzirom da je studirala po redovnom 

programu, a ne po prilagođenom programu, kako zakonska regulativa nalaže. Na sastanku sa 

dekanom rečeno je da imaju određene probleme sa profesorom (nerazumljivo) da pomoć asistenta 

za takve studente treba da obezbijedi Ured za podršku studentima, a poslije tog sastanka drugi 

semestar u prošloj godini je imala asistenta od strane Ureda, kao i pomoć u svojstvu svjedoka 

prilikom usmenog polaganje ispita, obzirom da studentica ispit ne može polagati pismeno. Na tom 

sastanku je bilo dogovoreno da će se pronaći rješenje da joj se omogući studiranje po 

prilagođenom programu, međutim evidentno je da od strane pojedinih profesora nije bilo dobre 

volje ni razumijevanja, tako da do danas nije učinjeno ništa po tom pitanju. Studentica je imala u 

prošloj godini sve potpise obzirom da je redovno pratila predavanje i u ovoj godini je istih 

oslobođena. Što se ispita tiče, u prošloj godini je dala par parcijala ali za polaganje integralnih 

ispita jednostavno nisu imali razumijevanja. Tražim da mi se hitno dostave sve informacije 

vezano za ovaj slučaj ali i zahtijevam od nadležnih institucija da mi odgovore ko i zašto je 

suprotno odredbama člana 67 stava 2 Zakona o visokom obrazovanju Kantona Sarajevo zaustavio 

studiranju osoba sa invaliditetom? Pozivam Institucije ombudsmena za ljudska prava da se 

uključe u nadležni slučaj kako bi se omogućilo jednako pravo za studiranje svim studentima u 

Kanton Sarajevo. Molim da mi se na ovu pismeno odgovori.“. 

 

Zastupnik Jasmin Šaljić je podnio sljedeće (citiramo): „Imam pitanje za 

predsjedavajućeg Skupštine i Kolegij Skupštine Kantona Sarajevo. Tražio sam i pismeno i 

usmeno da se Skupština izjasni o mojoj inicijativi koja se odnosi na odavanje počasti 

pripadnicima Armije Republike Bosne i Hercegovine nakon intoniranja himne. Inicijativu sam 

podnio prije 3 mjeseca. U inicijativi sam naveo da se zastupnici Skupštine Kantona Sarajevo 

odaju počast, svak na svoj način, nakon intoniranja državne himne, znači svako na svoj način 

onako kako osjeća, minutom šutnje, učenjem Fatihe itd. Pošto inicijativa ne zahtjeva novčana 

sredstva, a ranije je podnesena i pismenoj i usmeno tražim da se Skupština odmah izjasni nakon 

tačke dnevnog reda Inicijative i pitanja zastupnika. 

Druga inicijativa je vezano za radare koji su instalirani prošli mjesec na autoputu, na dionici 

autoputa A1. Pokrećem inicijativu prema nadležnim ministarstvima da se sedam radara 
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deinstaliraju sa dionice autoputa A1 koji su stavljeni u funkciju 1. februara te da se isti premjeste i 

instaliraju isključivo u blizini pješačkih prilaza u blizini osnovnih škola i vrtića na području 

Kantona Sarajevo. Radare na autoputu kao u svim europskim državama trebaju zamijeniti 

policijske civilne patrole tzv. presretači.  Radari pored osnovnih škola imat će svrhu zaštite naših 

najmlađih sugrađana, dok će policijske civilne patrole tzv. presretači moći prilikom kontrole 

brzine osim kazni za brzinu odraditi na licu mjesta više policijskih radnji, a to su pred utvrđivanje 

brzine, identifikacija na licu mjesta vozača i vozila, vizuelni pregled vozača i vozila , putnika, 

pretres vozača i putnika, alkotestiranje, testiranje vozača i putnika na nedozvoljene supstance, te u 

slučaju pozitivnog testiranja isključiti iz saobraćaja, propisano i maksimalno izkažnjavati shodno 

rezultatima testa, pa i uhapsiti. Vijest o instaliranju još 7 novih radara uz već postojeća 2 u 

javnosti je izazvala ogorčenje, jer ipak se radi o autoputu. Komentari građana na društvenim 

mrežama, portalima, medijima, na zvaničnoj stranici Vlade Kantona Sarajevo su takvi da je u 

pitanju klasično punjenje budžeta i ništa drugo, te da će se kažnjavati samo oni vozači koji 

svakako nisu imali namjeru ući naš grad već su u proputovanju prema jugu tzn. turisti. Iskažnjavat 

će ih se pet, šest, sedam puta i u 20 km. Svjedoci smo saobraćajnih gužvi na području Kantona 

Sarajevo. Ta dionica autoputa je jedini odušak i uvođenje civilne patrole tzv. presretača spriječit 

će divljanje nesavjesnih vozača, a radari u blizini škola i vrtića, to je ono što od nas očekuju 

roditelji i građani, zaštita. 

Predlažem da se radari instaliraju u ulici Adema Buće, pored Osnovne škole Avdo Smajlović na 

prijelazu, zatim na Dobrinji pored Osnovne škole Ćamil Sijarić, završavam, i Mercatora u oba 

smjera gdje imaju neki usporivači brzine koji bukvalno razvaljuju naša auta. Tražim da se 

Skupština izjasni na nekoj od narednih sjednica.“ 

 

 Predsjedavajući je odgovorio zastupniku Šaljiću da obzirom da Kolegij još uvijek nije 

razmatrao njegovu inicijativu, istu dostavi na današnjoj sjednici u pisanoj formi kako bi se 

zastupnici izjasnili. 

 

Zastupnik Damir Marjanović je podnio sljedeće (citiramo): „Postavit ću par pitanja i 

svakako predložiti jednu inicijativu. Pitanja idu ka Ministarstvu za nauku, visoko obrazovanje i 

mlade, ne mora kolega Krstić da se brine, to su ista pitanja manje-više koja je dobio prije par 

dana, evo sada će imati priliku da odgovori na njih. Dakle prvo pitanje šta planirate da poduzmete 

po pitanju realizacije odluke Tematske sjednice o položaju mladih koji je Skupštine Kantona 

Sarajevo donijeli i kao takve su obavezujuće za izvršnu vlast i vaš resor? Što planirate da 

poduzme po pitanju realizacije odluka Tematske sjednice o reformi obrazovanja koje je Skupštine 

Kantona Sarajevo donijela i kao takve su obavezujuće za izvršnu vlast i vaš resor?. Da ste vi 

pripremali mjere iz oblasti nauke, visokog obrazovanja i položaju mladih u dokumentu Program 

skupštinske većine u Kantonu Sarajevo 2023- 26 ? Onda ako jeste na koji način sa pozicije član 

izvršne vlasti planirate da realizirate prve tri mjere kad one uopće nisu u domenu rada izvršne 

vlasti i kada bi svako vaše interveniranje u tom pravcu moglo da se prepozna kao pogled zadiranja 

ili narušavanja akademske autonomije? Zadnje pitanje, za danas normalno, kako mislite riješiti 

problem finansiranja višegodišnjih naučno istraživačkih projekata bez korištenja UNDP servisa? 

Ostala pitanja iz te oblasti postavljat ćemo u narednim sjednicama pa ćemo vidjeti kako ćemo 

dobiti odgovore i naravno na sva pitanja zahtijevam usmene, isključivo usmene odgovore. Što se 

tiče institucija, pardon što se tiče,  samo malo što se tiče zastupničke inicijative dozvolite mi da je 

pročitam. Dakle prvo ću obrazloženje.  Ova inicijativa koju ću sada ponoviti najavljena je prvi put 

i podnesena je na sjednici 27. 1. 2023. i glasi da podnosim inicijativu da svi zastupnici skupštine 

KS podrže svakako usvoje zajednički amandman na Budžet Kantona Sarajevo za 2023. godinu 

čiji će nacrt biti razmatran na sjednici 8. 2. 2023 u kojoj će zatražiti od Vlade da za izdvajanja 

Budžeta Kantona Sarajevo se smanji finansiranja stranaka koje participiraju u Skupštini Kantona 

Sarajevo u iznosu najmanje 50 do 80 %. Ova mjera je predložena od strane Pokreta za Nove 

generacije i u sklopu javne rasprave u vidu amandmana na Nacrt budžeta Kantona Sarajevo, 
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Vlada ga nije uzela, nije prihvatila za razliku od drugih naših amandmana, tako da smo procijenili 

da na taj način Vlada nije smogla hrabrosti da svom poslodavcu Skupštini Kantona Sarajevo u 

kojom sjede predstavnici stranaka umanji sredstva za finansiranje. S tim u vezi navodimo da su se 

stekli uvjeti da na dan usvajanja Budžeta Skupštine Kantona Sarajevo glasa se i podrži ova 

inicijativa i da se da mogućnost Vladi Kantona Sarajevo da kroz vlastite amandmane uvrsti ove 

izmjene u Budžet Kantona Sarajevo za 2023. godinu. Nije zgorega navesti da bi usvajanje ove 

inicijative politički subjekti koji sudjeluju u zakonodavnoj vlasti Kantona Sarajevo pokazali da su 

svjesni financijskih izazova koji se nalaze pred budžetskim korisnicima i svim građanima glavnog 

grada u u 2023. I samo mi dozvolite da pročitam još tačno tekst inicijative, treba mi 25 sekundi. 

Dakle da se sa budžetske pozicije Skupštine Kantona Sarajevo "Poslanici i parlamentarne grupe" 

razdjel 10, ekonomski kod 61430 finansiranje političkih stranaka i parlamentarnih grupa izdvoji 

iznos od 170 000 maraka i da se prebaci na novi ekonomski kod pri Ministarstva za nauku, visoko 

obrazovanje i mlade Kantona Sarajevo na razdjelu 35 Sufinansiranja doktorskih studija za 

dobitnike Zlatnih značaka studenata. I dozvolite mi na kraju sličan iznos sa iz toga koda 

preporučujemo da se prebaci na novi kod koji se zove "Tekući transfer neprofitnim 

organizacijama prevencija i /ili detekcija vršnjačkog nasilja u osnovnim školama". Tražit ću da se 

glasa za ovu inicijativu s obzirom da su se stekli uvjeti i dostavit ću ovu inicijativu e-mailom sada 

službama.“ 

 

Zastupnica Arijana Memić je podnijela sljedeće (citiramo): „Upućujem pitanje Uredu 

za borbu protiv korupcije i upravljanje kvalitetom Kantona Sarajevo. Molim da mi dostavite 

informacije o tome da li postoje prijave korupcije protiv nosilaca pravosudnih funkcija i 

pripadnika Ministarstva unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo. Ukoliko takve prijave postaje 

molim da mi dostaviti informacije koliko je takvih prijava zaprimljeno i u kojoj su fazi.  

Upućujem inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo i resornom Ministarstvu a koja se odnosi na 

izmjenu uslova za subvencioniranje rješavanja stambenog pitanja mladih u dijelu koji se odnosi na 

datum zaključenja kupoprodajnog ugovora. Inicijativa subvencioniranje rješavanja stambenog 

pitanja mladih u Kantonu Sarajevo u prethodnom periodu pomogla hiljadama mladih ljudi, ostvarila 

je jako pozitivan utisak kod pomenute kategorije društva. Unatoč dobrim namjerama godinama 

unazad dobijamo upite dopise mladih ljudi o eventualnim propustima inicijative za koji smatraju da 

mlade ljude dovodi u međusobno nejednak položaj u okviru ove procedure. Mladi ljudi koji su se 

meni lično obratili generalno ispunjavaju uslove za jednokratni poticaj. Obrazovani su, zaposleni, 

korisni za naše društvo, međutim nisu uspjeli dobiti pomoć iz razloga što su kupoprodajni ugovori 

zaključeni ranije nego što je to određeno uslovima javnog konkursa. Obzirom da mi je opširno 

obrazloženje dostavit ću ga pismenim putem kao i pitanje upućeno upravi policije Ministarstva 

unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo.“ 

 

Zastupnica Smiljana Viteškić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja imam jedno pitanje 

koje je upućeno MUP-u Kantona Sarajevo, a ono glasi zašto MUP Kantona Sarajevo ne pokreće 

upravne sporove za privremeno oduzimanje vozačkih dozvola licima koja su evidentirana u 

službenim evidencijama MUP-a Kantona Sarajevo i zdravstvenih ustanova Kantona Sarajevo kao 

ovisnici o opojnim drogama i alkoholu, te iste uputiti na vanredne ljekarske preglede kako bi bili 

onemogućeni da legalno upravljaju motornim vozilima? Nezvanično saznajem da je takvih osoba u 

Kantonu Sarajevo oko 4000. Molim pisani odgovor.“ 

 

Zastupnica Marijela Hašimbegović je podnijela sljedeće (citiramo): „Moje inicijative 

danas će biti obojene podršci našim mladima, pa s tim u vezi želim da pozdravim razred Srednje 

škole za saobraćaj i komunikacije Sarajevo koji su se obratili nama zastupnicima putem e-maila sa 

izvanrednom inicijativom na temu Efikasnog sistema elektronske naplate u javnom gradskom 

prijevozu Sarajevom sa ciljem da se elektronski čistači i naplata uvedu u sva vozila javnog prijevoza 

i da se cijene karata naplaćuju po vremenskom intervalu. Za mene ovo je izvanredna prilika da se 
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mladi uključe u sve društvene procese. Pozdravljam činjenicu da su prepoznali problem, da su 

iznašli rješenje i da su tačno precizno adresirali dakle svoje pitanje i s tim u vezi pozivam ministra 

saobraćaja da iznađe način da komunicira sa ovim izvanrednim razredom i njihovim profesorima, 

razmotri ovu inicijativu, po meni vrlo razumna, i da na ovaj način pružimo priliku mladima da 

kreiraju sve ono što su potrebe od javnog interesa. A s tim u vezi dolazi moja druga inicijativa u 

drugom resoru koji se tiče Ministarstva komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, 

građenja i zaštite okoline i divne priče koju je sjajni mladi inovator Damir Hanić uradio po pitanju 

inovacija koje se tiču nekog privremenog rješenja koji se tiče zagađenosti zraka i njegove ideje o 

tim nekim kratkoročnim strategijama po pitanju načina rješavanja kako je naveo bušenja magle i 

smatram da treba saslušati mlade, nauku, mlade inovatore, dati im priliku, vidjeti da li ovdje postoje 

neka razumna rješenja jer zaista pitanje zagađenosti zraka treba da bude prioritet rješavanja, kako 

Skupštine, naravno tako i Vlade Kantona Sarajevo. Kada smo već na ovom resornom Ministarstvu 

uputiću jedno pitanje za uvaženog ministra koje se tiče kada će se osposobiti parking na gradskom 

groblju Vlakovo obzirom da tu postoje razni evidentni problemi i na koji način mislite riješiti 

pitanje bespravno postavljene cvjećare koja se nalazi na tom lokalitetu? Inicijative i pitanje samo 

uputila u pisanoj formi. U pisanoj formi očekujem i odgovore i to će biti toliko za sada.“ 

 

Zastupnica Elza Gaković je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću za danas imati 

nekoliko inicijativa i jedno zastupničko pitanje. Moja prva inicijativa odnosi se na Direkciju za 

ceste Kantona Sarajevo za uspostavljanje horizontalne i vertikalne signalizacije čitavom dužinom 

ulice Avde Palića zato što je neophodno postaviti usporivače saobraćaja i označiti pješačke 

prijelaze zbog saobraćanja školskog autobusa i velikog broja školske djece. Prelazak ulice djece 

na navedenoj lokaciji kao i ostalih učesnika u saobraćaju jako je rizičan zbog brze i nesavjesne 

vožnje. Druga inicijativa. Pokrećem zastupničku inicijativu prema Ministarstvu za odgoj i 

obrazovanje Kantona Sarajevo za uvođenje produženog boravka u Osnovnoj školi Sokolje. Dvije 

susjedne osnovne škole, Osnovna škola Mustafa Busuladžić i Osnovna škola Behaudin 

Selmanović , kao i navedena Osnovna škola Sokolje nemaju produženi boravak. Zbog velikog 

broja školske djece mjesnih zajednica Reljevo, Zabrđe, Dobroševići, Naselje heroja Sokolje i 

Briješće postoji velika opravdanost i interes za uvođenjem produženog boravka u Osnovnoj školi 

Sokolje. 

Pokrećem zastupničku inicijativu prema Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo za reviziju 

geologije svih već utvrđenih područja nestabilnih terena u padinskim dijelovima Kantona Sarajevo. 

Geološke analize koje su rađene prije urađene su na manjem broju uzoraka koje sad nisu referentne 

za određivanje nestabilnosti terena jer su građani određenim svojim građevinskim radovima 

izmijenili izgled nestabilnih terena. Moja inicijativa ide u smjeru bržeg i efektnije rješavanje 

postupaka sanacije nestabilnih terena i klizišta na području Kantona Sarajevo. Ja kao primjer 

uzimam područja Općine Novi Grad Sarajevo koji ima oko cca 180 manjih i većih klizišta u zoni 

svih regulacionih planova koji su opasnost za živote ljudi i smetnja legalizaciji individualno-

stambenih objekata. Za zastupničko pitanje molit ću usmeni odgovor ministra komunalne privrede, 

infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i okoliša, a ono se odnosi na sljedeće; da li je moguće 

smanjiti cijene gasa od 1. aprila u Kantonu Sarajevo s obzirom na smanjenje trošenja količine ovog 

prirodnog energenta? U vremenu kada je inflacija uzrokovala rast cijena osnovnih životnih 

namirnica smatram da bi veliko olakšanje za budžet građana Kantona Sarajevo bilo smanjenje ovog 

prirodnog gasa. Za ovo pitanje tražim usmeni odgovor i ako je moguće pokrećem inicijativu za 

smanjenje ovog prirodnog gasa.“ 

 

Dopredsjedavajuća Jelena Pekić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ovom prilikom 

upućujem zastupničko pitanje koje sam pripremila zajedno sa kolegicom Belmom Kapo a na 

inicijativu anesteziologa. Naime pitanje se odnosi, je upućena prema Ministarstvu zdravstva 

Kantona Sarajevo i glasi; budući da je u svijetu kao i u zemljama regiona uobičajena procedura da 

žene prilikom ginekoloških intervencija i poroda dobijaju analgeziju, molim da odgovorite na 
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sljedeća pitanja: da li postoji aktuelni programi unutar Ministarstva ili javnih ustanova koje 

promovišu osnovna prava žena da dobiju analgeziju tokom ginekoloških intervencija, kao što su 

kiretaža, pobačaj, aspiracija, porod, epiziotomija i šivenje međice nakon poroda. Da li ustanove čiji 

je osnivač Kanton Sarajevo nude usluge analgezije za ginekološke procedure i za porod, te navesti 

koji su to tačno usluge, da li su dostupne 24 sata. Koliko se navedeni ginekoloških procedura koje 

sam prethodno pobrojala obavi godišnji bez anestezije a koliko sa anestezijom? I da li je ženama 

uvijek ponuđena mogućnost anestezije, da li imaju neki pisani trag da im je ta mogućnost data? 

Odgovor tražimo pismeno. 

 

Zastupnica Mersiha Mehmedagić je podnijela sljedeće (citiramo): „Imam jedno pitanje 

koje upućujem Kantonalnom zavodu za zaštitu kulturno- istorijskog i prirodnog naslijeđa. Da mi 

dostave detaljnu informaciju o stanju u kojem se nalaze svi spomenici, nacionalni spomenici sa 

područja Kantona Sarajevo, kao i kompletnom stanju kulturno- istorijske prirodne baštine u 

Kantonu Sarajevo sa prijedlogom mjera za njihovo unapređenje. Molim da to bude jedan sažet 

tabelaran pregled. I podnosim jednu inicijativu prema Ministarstvu zdravstva za nabavku aparata, 

pardon, koji olakšava drenažu disajnih puteva kod djece. Na tržištu se nalazi, na tržištu u regionu se 

nalazi jedan sličan proizvod koji podrazumijeva, neću naravno navesti onaj brend, koji 

podrazumijeva prsluk koji proizvodi vibracije tako što se napuše ispuše i simulirao lupkanje koje 

pomaže drenažu pluća kod djece koja nisu u stanju da izbaci onaj česti gusti naporni sekret iz pluća 

i zbog toga imamo jako često dugotrajne upale koje se vraćaju i najčešće se završavaju i tim 

upornim upalama pluća. Molim da Ministarstvo izvrši istraživanja tržišta, procjeni nabavku i da se 

našim domovima zdravlja osigura ovaj aparat koliko prije to moguće kako bi uz već postojeće 

usluge inhalacija i ovim aparatima pomogli našim mališanima i smanjili one, pa gotovo i epidemije 

koje vladaju u proljeće u jesen i tokom zime kad su ove respiratorne infekciju u pitanju. Ostalo ću 

predati pismeno.“ 

 

Zastupnik Samir Avdić je podnio sljedeće (citiramo): „Ovaj namjerno sam ovu 

inicijativu sačuvao za prvu redovnu sjednicu na kojoj će prisustvovati i naš novi premijer Nihad 

Uk. Inicijativa otprilike misli da ide pretpostavljam da ide ovaj ispred svih zastupnika i zastupnica 

s obzirom da sam onako u privatnom razgovoru ovaj i od drugih čuo slično razmišljanje a na 

Trećoj redovnoj sjednici uvaženi kolega Kapidžić razgovarao u tom smjeru kada je spominjao 

Ministarstvo prostornog uređenja, ono sa najdužim nazivom. Naime teorija organizacije je kroz 

svoja istraživanja ustvrdila mnogo puta da često sistem ne funkcioniše zbog sistema a ne zbog 

ljudi koji su u sistemu i zbog toga je ponekada potrebno da se on restrukturira ili da se redizajnira. 

Mi imamo sistem kakav imamo, imamo 13 ministarstava koja su utvrđena Ustavom koji je 

donesen kada je donesen i između ostalog kada je donošen on je možda oslikavao potrebe tog 

društvenog trenutka, međutim on nije aktualiziran od tada s obzirom da se radi o eventualnoj 

ustavnoj promjeni. Zbog toga bi zamolio premijera Uk da u narednom periodu od svog tima iz 

kabineta ili od eksternih eksperata napravi jednu ekspertnu grupu koja će nam pripremiti elaborat 

o eventualnom redizajniranju sistema kada su u pitanju ministarstva, 13 ministarstava u Kanton 

Sarajevo. Obrazloženja vam vjerovatno ne treba neko posebno, ali evo samo ću kratko reći .Po 

meni nije baš previše efektno da imamo kulturu i sport u istom Ministarstvu. Kada pogledate u 

lokalnim zajednicama ustvari po tome gdje se svrstava kultura vidite ustvari odnos neke lokalne 

zajednice prema istoj .Oni koji u kulturi vide potencijal za turizam, za razvoj privrede nju ovaj 

otprilike kroz sistem stave zajedno sa privredom. Oni koji vide sa obrazovanjem stave je uz 

obrazovanje, kod nas se ona nalazi uz sport i vi možete često u javnim diskusijama vidjeti da 

primijetiti antagonizam između sportista i kulturnjaka jer jednostavno ne postoji potrebno 

razumijevanje potreba ovog drugog, tako da jedni misle da su ovaj da dobijaju manje nauštrb sebe 

da ovi dobijaju više itd. Također rad i socijalna politika malo gdje u sistema u regiji i dalje su rad i 

socijalna politika zajedno, nekako bi rad trebalo da ide više uz Ministarstvo privrede, socijalna 

politika tu gdje jeste. Mi vidimo mjerama ove Vlade da Ministarstvo za boračka pitanja u svojoj 
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viziji sebe vidi kao manje ministarstvo koje će se bavi socijalnim pitanjem, a više ministarstvo 

veterana koje će se baviti kulturom sjećanja, pa bi u tom smislu više prirodnije bi bilo da su uz 

kulturu nego ovako kako su sada. Prostorno uređenje i komunalnu privredu bi također trebalo 

razdvojiti. Uglavnom zamolio bih da da se počne razmišljati u tom smjeru da se u nekom 

doglednom periodu pripremi taj elaborat koji bi eventualno proizveo glasanje ove Skupštine.“ 

 

Zastupnica Miomirka Melank je podnijela sljedeće (citiramo): „Poštovane i poštovani, 

danas želim da uputi inicijativu za uspostavu i korištenje rodno osjetljivog jezika u Skupštini 

Kantona Sarajevo prilikom izrade akata u kojima se odlučuje o pojedinačnim pravima, prilikom 

navođenja funkcija, titula, zvanja, zanimanja na službenim dopisima, natpisima na kancelarijama i 

dokumentima, izradi i objavljivanja saopštenja za medije i također izradi izmjene statičkog dijela 

zvanične web stranice. Donošenje ove odluke će osigurati zaustavljanje diskriminacije i 

ostvarivanje ravnopravnosti u jeziku u odnosu na osobe ženskog spola koji se koristi u 

komunikaciji, internim aktima i materijalima koji se šalju drugim institucijama u zemlji i 

inozemstvu, poslovnicama, domovima Parlamentarne Skupštine Bosne i Hercegovine i svim drugim 

institucijama koje to zahtijevaju. Rodno osjetljiv jezik je važno društveno pitanje, a rodno osjetljiva 

upotreba jezika doprinosi većoj vidljivosti žene, njenog rada i ekonomske jednakosti koja je izborila 

na tržištu rada. Navika da se muški rod koristi kao generički rod otežava nastojanje da 

bosanskohercegovačko društvo dosegne ravnopravnost proklamovanu zakonima i usvojenim 

konvencijama o ljudskim pravima. U proceduri predlažem da usvojimo zaključak na nekoj od 

narednih sjednica o upotrebe uputstva o korištenju rodno osjetljivog jezika u Parlamentarnoj 

skupštini Bosne i Hercegovine, u našoj najvećoj najvišoj parlamentarnoj institucije uputstvo je u 

upotrebi još od 2014. godine. Osim uputa potrebno je donijeti i druge propise vezane za izradu 

propisa u Kantonu Sarajevo, te izmjene i dopune Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo.“ 

 

Zastupnik Adi Kalem je podnio sljedeće (citiramo): „Ja za danas sam spremio dvije 

inicijative, a tiču se Ministarstva saobraćaja Kantona Sarajevo. Ja sam već razmijenio par riječi sa 

uvaženim ministrom i mislim da će biti prostora ako Bog da da se ovo realizuje. Između ostalog 

prva inicijativa se tiče izmjene trase minibuske linije Tarčin- Trzanj po novoj trasi koja bi bila 

Tarčin-Smucka- Tarzanj, uz obrazloženje da postoji opravdan razlog i prostorni kapaciteti da se ova 

inicijativa realizuje. Djeca iz naselja Smucka koja pohađaju nastavu u Osnovnoj školi Hilmija 

efendija Šarić u Tarčinu svakodnevno prelaze magistralnu cestu M17. S obzirom da se radi o 

saobraćajnici većeg ranga, gdje su brzine dozvoljene brzine puno veće i oni su izuzetno ugroženi 

kao učesnici u saobraćaju ,posebno prilikom prelaska ove saobraćajnice od autobuskog stajališta u 

naselju Vrbanja. Naravno da bi se izbjegle potencijalne nesreća neophodno je izmijeniti postojeću 

trasu minibusa i obzirom na izuzetnu važnost ove realizacije inicijative molim da se realizuje u što 

kraćem mogućem roku. Moja druga inicijativa jeste sljedeća: prilagodba postojeće semaforizirane 

raskrsnice za slijepa i slabovidna lica ulica Hadželi. Godinama već postoji potreba da se unaprijedi 

signalizacija na ovoj raskrsnici. Nakon već brojnih apela građana općine Hadžići za 

prilagođavanjem ovog semafora i građana koji imaju stvarnu potrebu za istim, podnosim inicijativu 

da se slijepim i slabovidnim licima pružimo uslove za normalan život i nesmetan prelazak ove 

raskrsnice. Također zbog izuzetne važnosti tražim od Ministarstvo saobraćaja Kantona Sarajevo da 

u što kraćem roku krene sa realizacijom ove inicijative“. 

 

Zastupnik Haris Zahiragić je podnio sljedeće (citiramo): „Podnosim inicijativu kojom 

tražim od MUP- Kantona Sarajevo, Uprave policije, Ministarstva saobraćaj Kantona Sarajevo da 

prije svakog stacioniranog i fiksnog redara koji je postavljen na autocestu na teritorij Kantona 

Sarajevo, ali i prije svakog stacioniranog radara postavljenog na brzu, regionalnu, magistralnu, 

čak i lokalni put postavi obavezno tablu upozorenja radara jer mislim da bi radar trebali da budu 

prevencija od brze vožnja, a ne represija i skupljanje budžetskih sredstava. Mislim da zaista je 

vrlo iritirajuće da je postavljeno sedam radara na cesti autoputu gdje su ograničenja 100 ili ispod 
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100, a da o tome nema čak ni jedna jedina oznaka, tako da insistiram da postavite takvu vrstu 

oznaka kako bi ti radar zaista dobili svoju svrhu da bude preventivno a ne represivno djelovanje i 

sprečavanje činjenja prekršaja u saobraćaju. 

Imam više pitanja. Jedno je za ministra privrede novog da li ćemo konačno od vas kada već od 

starog ministra nismo dobili uprkos obećanjima dobiti detaljan izvještaj o utrošku svake marke na 

sajmu Expo 2021. ili 19 Expo jer nikada to još nismo dobili od starog ministra. Tražili smo više 

puta i Kapidžić u par navrata ranije. Sada imamo novog ministra pa vjerujemo da ćemo dobiti 

konačno od njega cijelu informaciju gdje je skoro 4 ili preko 4 miliona maraka građana Kantona 

Sarajevo utrošeno na to ekskurziji. 

Ministarstvo saobraćaja da li je stigao softver koji je na kraju u posljednjim danima vašeg prvog 

mandata ministre Šteta plaćen avansno firme BS Telekom? I ukoliko je stigao da li ga koristite 

imajući u vidu činjenicu da su ta stajališta još uvijek otvoren i da se prema onome što mi vidimo 

ne planira ili barem u dogledno vrijeme neće desiti zatvaranje stajalište u kojem taj sistem ili 

softver konačno imao svoju svrhu. Možete li mi reći šta je s tim poslom, šta je s tim ugovorom i 

da li je taj softver ikada došao u Ministarstvo saobraćaj, da li ga i na koji način koristite s obzirom 

da je plaćen čini mi se 4,8 ili 5 miliona konvertibilnih maraka. Također za ministra saobraćaja. 

Možete li mi reći zašto Centrotrans ne poštuje linije i da li je Ministarstvo saobraćaja u stanju da 

izvrši uprkos činjenici da u toj u tom postupku Centrotransu sudjeluju visokopozicionirani kadrovi 

jedne od stranaka koje su vaši koalicioni partneri, da li možete ipak te linije Centrotransa napraviti 

određenu vrstu revizije, izvijestiti nas do koje mjere oni poštuju red vožnje, jer imamo situaciju s 

terena da ljudi se svaki dan žale da Centrotrans one linije komercijalne koje je preuzeo ne poštuje, 

da je smanjio 30 % njihovu realizaciju. Znate da smo imali priliku neposredno i usmeno da sam se 

vama obraćao, riješili ste problem Buća potok, pa nadam se da će se na jedan sistemski način 

riješiti sve linije u cijelom Kantonu Sarajevo, koje zaista Centrotrans uopšte ne poštuje. Imam 

inicijativu još jednu da tražim od ministra financija da nam, pošto je novi ministar, ranije smo 

postavljali pitanja pa nisam dobio odgovor, vjerujem da ćemo od ovoga dobiti, da nam odgovori 

koliko novca od 2019 godine do danas Vlada Kantona Sarajevo, kao i sva njihova ministarstva, 

kao i sva javna preduzeća, generalno Kanton Sarajevo kao budžet jer svi budžetski korisnici 

putem UNDP izvršeno projekata javnih nabavki a imajući u vidu činjenicu da veliki broj projekata 

putem UNDP-a je zaista izigravanja Zakona o javnim nabavkama, pa želio bih da imam cjelovitu 

informaciju.“ 

 

 Zastupnica Sanela Klarić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja sam poslala tri inicijative 

i dva zastupnička pitanja. Inicijativa koja mi je jako važno i o kojoj želim nakon mišljenja Vlade 

da se izjasne i kolege zastupnici, inicijativa koju sam uputila Vlade Kantona Sarajevo, 

Ministarstvu komunalne privrede infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša 

koja se odnosi na projekte energetske efikasnosti. Želimo da sa ovom inicijativom poboljšamo ove 

projekte da budu u službi zaštite okoliša, lokalne ekonomije, zdravlja ljudi te zelenih politika 

Evropske unije, a u odnosu na prakse koje Evropska unija provodi od 2012. godine a mi smo još 

uvijek daleko od toga. Pored mjera ugradnje termoizolacija na fasadama i zamjene prozora 

odnosno radova na vanjskoj omotnici objekta obavezno uvesti mjere zamjene sistema grijanja, 

prilagođena novim energetskim karakteristikama objekta iz obnovljivih izvora energije, da se 

uvede obaveza mjere prečišćavanje zraka, posebno ako su u pitanju obrazovni i zdravstveni 

objekti uvedu obaveznu mjeru proizvodnje električne energije iz obnovljivih izvora energije na 

ovim objektima, uvedu obaveznu mjeru upravljanja otpadom uz minimalno 50 % recikliranja ili 

ponovnog korištenja građevinskog otpada kroz ove projekte, uvedu zelene javne nabavke preko 

kojih će se obezbijediti podrška lokalnoj ekonomiju uz smanjenja primarne energije i 

dekarbonizaciju, uvede obavezan registar svih objekata koji su rekonstruisani po mjerama 

energetske efikasnosti uz uvođenje obaveznog monitoringa nakon završetka svih radova jer mi 
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ovdje apsolutno ne znamo niti što smo do sada uradili, niti koliko smo uštedjeli, uvede obavezu 

certificiranja objekta i radi na jačanju kapaciteta planiranja usvajanja mjera zelenog certificiranja. 

Pošto je o obaveza da Vlada nakon usvajanja budžeta, a danas bi trebali usvojiti budžet, na 

prijedlog ministara usvoji prijedlog utroška sredstava, smatram da je važno da bar sa jednim pilot 

projektom planiramo ova sredstva u ovoj godini. Također ovde zastupničko pitanje u kojoj fazi je 

regulisanje uklanjanja deponija deponovanja prodaja napuštenih vozila započeto usvajanjem 

izmjena i dopuna Zakona o uređenju saobraćaja u Kantonu Sarajevo. To je za Ministarstvo 

saobraćaja. Zatim za Ministarstvo privrede da li je uređena studija o društveno ekonomskoj 

opravdanosti osnivanja izgradnje tvornice peleta, ko je radio? Ukoliko je studija urađena šta je 

studija pokazala i da li je Vlada Kantona Sarajevo razmatrala i prihvatila studiju? Koliko je studija 

urađena i prihvaćena koji su dalji koraci u izgradnji ovog pogona za pelet? I jako važna inicijativa 

za izradu digitalnog vodiča mape teritorijalne nadležnosti svih komunalnih preduzeća. A posebno 

čišćenja obaveza otpada košenja i odvoza pokošene trave, uklanjanja polomljenih drveća i granja, 

prilagođavanja poravna javne rasvjete, održavanje stajališta javnog prevoza. Veliki broj je 

komunalnih javnih preduzeća, građani ne znaju na kojem predjelu Kantona oni djeluju i jako je 

važno da napravimo mapu, tako da građani znaju kada imaju neki problem odlaganja smeća ili 

ovaj drugih problema da znaju gdje mogu da se obrate. 

 

 Zastupnica Admela Hodžić je podnijela sljedeće (citiramo): „Upućujem zastupničko 

pitanje premijeru Kantona Sarajevo, odnosno svim ministarstvima, javnim ustanovama, javnim 

preduzećima i svim ostalim ustanovama kojima se Budžetom Kantona Sarajevo obezbijede 

sredstva ekonomskim kodom 613 900, odnosno posebna naknada za podsticanje rehabilitacije 

zapošljavanja osoba sa invaliditetom i tražim da Skupštini Kantona Sarajevo dostavi odgovor, 

odnosno podnese izvještaj za proteklu godinu koliko je tih sredstava iskorišteno u odnosu na iznos 

predviđen Budžetom za 2022. godinu i detaljnu informaciju koliko je osoba s invaliditetom 

koristilo ova sredstva za navedene svrhe. Molimo vas da nam odgovor dostavite što je prije 

moguće, a najdalje do naredne radne sjednice. I kazat ću samo još nešto, inicijativu koju je upravo 

podnio ovaj kolega zastupnik Adi Kalem za Ministarstvo saobraćaja za izgradnju semafora u ulici 

Hadželi u Hadžićima sa svjetlosnom signalizacijom, ja sam podnijela u prošlom mandatu kada je 

ministar bio još gospodin Mujo Fišo i dobila sam potvrdu od njega da je odobrio izgradnju ovog 

projekta. Inicijativu sam pokrenula na zahtjev naših sugrađana koji su slijepe i slabovidne osobe 

iz Hadžića. Poslije se toga sam nekoliko puta molila ministre koji su došli poslije gospodina Muje 

Fiše i gospodina Adija Kalema kada je bio ministar i gospodina Štetu. Ovaj znam da je bio tada 

jedan period Corone, da nije možda nije bilo interesa i prostora za ovakvo nešto ali evo još 

jedanput evo molim i apelujem da se i moja i inicijativa kolege Adija uzme u razmatranje i da se 

da se realizuje.“ 

 

Zastupnik Faruk Kapidžić je podnio sljedeće (citiramo): „Imam dva pitanja i jednu 

inicijativu. Dakle za ministra komunalne infrastrukture i prostornog uređenja građenja zaštite 

okoliša da li će poduzeti išta u vezi nelegalne i neregularne izgradnje objekta na Soukbunar broj 39 

koji je ugrozio i oštetio objekat rezervoara vode, te tako doveo u opasnost sve građane koji se nalaze 

u okruženju, kao i stabilnost cijele padine koja je djelomično prepoznate kao klizište? Šta će 

poduzeti u vezi neregularnog izdavanja dozvole za izgradnju kerozinskog terminalu u neposrednoj 

blizini aerodroma i u okviru treće vodozaštitne zone, kao i što će uraditi sa zabranjenom 

legalizacijom od 2017 nelegalno izgrađenih objekata jer ovo prelazi već u teror građana, vlasti nad 

građanima. Drugo pitanje premijeru gospodinu Uku, koje je već postavljeno ali ću ga ipak postaviti 

da li ćete otvoriti javnosti ugovor za EXPO oktobar 21/ 2, te napraviti istragu o jednoj od najvećih 

afera prošle Vlade teške preko 4 miliona KM. Prema nepotvrđenim izvorima ukupna koštanja nisu 

prešla više od 1,2 miliona, te blizu 3 miliona KM su utrošena u sumnjive svrhe. Da li ćete uključiti 

novinare i TV kuće da istraže i u javnosti iznesu pravu aferu za razliku od fabrikovane afere 



 13 

respiratori. I inicijativa koju sam podnio ovaj prije 3 sjednice, pa je ponavljam i tražim da se na ovoj 

sjednici izjasne poslanici i da mi se ne odgovara više sa tim da se treba neko nešto izjasniti prije 

izglasavanja ovdje. Dakle prošle su ti sjednice pa nije došlo do toga, a inicijativa se odnosi na ovaj 

zaduženje Vlade Kantona Sarajevo da pripremi i u parlamentarnu proceduru uputi izmjene i dopune 

Zakona o organizaciji djelokruga organa uprave i upravnih organizacija u Kantonu Sarajevo i to na 

način da se Ministarstvo komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite 

okoliša preimenuje u ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša. Te u skladu s tim 

da se promijene njegove nadležnosti, a da se komunalne infrastrukture i komunalna privreda dodaju 

u nadležnosti Ministarstva saobraćaja i ministarstva privrede, tim redom. Obrazloženje je dato u 

inicijativi , onda sam ga pročita tako da ne moram sad. Tražim da se izjasnimo o ovoj inicijativi, a 

poslije da se obavlja zavisno od rezultata glasanja.“ 

 

Zastupnica Sebija Izetbegović je podnijela sljedeće (citiramo): „Dakle ponukana 

diskusijom kolege Ilijaza Pilava, moram istaći da sam u više navrata postavila gotovo identična 

pitanja Ministarstvu zdravstva i ministru Vraniću i nikada nisam dobila odgovore, ni pisane, ni 

usmene. Također se referiram na komentar gospođe dopredsjedavajuće Jelene Pekić koja je 

spominjala uslugu anestezije, pa bih u tom smislu postavila jednu inicijativu i dva zastupnička 

pitanja. Inicijativa bi naravno išla prema resornom zdravstveno ministarstvu i ministru Harisu 

Vraniću da se dostavi spisak svih privatnih zdravstvenih ustanova na području Kantona Sarajevo 

koje pružaju usluge uz korištenje opće anestezije, naravno sa imenima svih anesteziologa koji rade 

kod tih privatnika i navod iz koji ih javno zdravstvenih ustanova ti anesteziolozi dolaze da pružaju 

anesteziološke usluge u privatnim ustanovama. Drugo pitanje bi bilo, ko izdaje dozvole za rad 

privatnicima koji rade intervencije u općoj anesteziji i ko kontrolira uslove u kojima oni rade? Ko 

odgovora za komplikacije i moguću smrt pacijenata nakon uvođenja u opću anesteziju, kao što je 

bio slučaj sa malom djevojčicom rahmetli Dženom Gadžun i ništa se do sada još uvijek nije riješilo, 

svi jednako rade. I drugo pitanje, zašto Ministarstvo zdravstva Kantona Sarajevo izdaje dozvolu za 

rad privatnim zdravstvenim ustanovama ako komisija Ljekarske komore nije u tom slučaju dala 

pozitivno mišljenje o radu? Dakle komisija Ljekarske komore donese odluku da takva ustanova ne 

zadovoljava uslove za rad, međutim Ministarstvo ipak izda dozvolu. Želim pismene odgovore u što 

kraćem vremenu.“ 

 

Zastupnica Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović je postavila sljedeće (citiramo): 

„Postavljam pitanje ministru zdravstva profesoru doktoru Harisu Vraniću, koliko je tačno potrebno 

dežurnih apoteka na broj stanovnika? Da li je potrebno otvaranje još dvije apoteke dežurne u 

Kantonu Sarajevo kad znamo da ih imamo već 9, najveći broj apoteka u regionu. Molim usmeni 

odgovor.“ 

 

Nakon iscrpljene liste prijavljenih za pitanja i inicijative, predsjedavajući se zahvalio 

zastupnicama i zastupnicima na postavljenim pitanjima, a ministre je zamolio da svoje odgovore 

na usmena pitanja ponude koncizno obzirom da su u nastavku sjednice dvije veoma obimne i 

zahtjevne tačke dnevnog reda. 

 

Svoje odgovore na postavljena pitanja su ponudili: Admir Katica, ministar unutrašnjih 

poslova, Adnan Šteta, ministar saobraćaja, Haris Vranić, ministar zdravstva, Nihad Uk, premijer, 

Almir Bečarević, ministar komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i 

zaštite okoliša, Zlatko Mijatović, ministar komunalne privrede, Pavle Krstić, ministar za nauku, 

visoko obrazovanje i mlade.  

 

Nezadovoljstvo ponuđenim odgovorima iskazali su zastupnici: Mahir Dević, Damir 

Marjanović i Faruk Kapidžić. 
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Po zaključivanju diskusije, predsjedavajući je zamolio da se šefovi klubova parlamentarnih 

stranaka sastanu na kratkoj pauzi u sali za sastanke kako bi se dogovorili oko izjašnjavanja po 

podnesenim inicijativama.  

 

Nakon pauze, zastupnici su se izjašnjavali o podnesenim inicijativama. 

 

Inicijativa zastupnika Faruka Kapidžića je pretrpila malu korekciju i nakon izjašnjavanja je 

usvojena jednoglasno (25 „ZA“). 

"Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo da razmotri mogućnost izmjene i dopune Zakona o 

ministarstvima i drugim organima uprave u Kantonu Sarajevo i to na način da se Ministarstvo 

komunalne privrede, infrastrukture i prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša preimenuje u 

Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša, te u skladu s tim da se promijene 

njegove nadležnosti, a da se komunalna infrastruktura i komunalna privreda dodaju u nadležnosti 

Ministarstva saobraćaja i Ministarstva privrede, tim redom".  

 

Predsjedavajući je obavijestio zastupnika Damira Marjanovića da svoju inicijativu treba da 

uputi na Komisiju za izbor, imenovanja i administrativna pitanja koja je nadležna za raspodjelu 

sredstava za finansiranje političkih partija, a u skladu sa Zakonom o finansiranju političkih 

stranaka u BiH. 

 

Inicijativa zastupnika Muamera Bandića je usvojena većinom glasova (23 „ZA“, 1 

„protiv“ i 2 „suzdržana“). 

"Zadužuju se Vlada Kantona Sarajevo i Ministarstvo odgoja i obrazovanja da skrati trajanje 

časova u osnovnim i srednjim školama Kantonu Sarajevo u periodu 29.03. do 24.04.2023 godine i 

omogući svim učenicima i radnicima pravo na slobodno vrijeme za obavljanje iftara tokom 

mjeseca ramazana“. 

 

Inicijativa dopredsjedavajuće Danijele Kristić je usvojena jednoglasno (29 „ZA“). 

„Obavezuje se Vlade Kantona Sarajevo i resorno Ministarstvo da u roku 45 dana utvrde prijedlog 

o proglašenju udruženja koja direktno rade sa djecom sa poteškoćama u razvoju od posebnog 

interesa za Kanton Sarajevo i dostavi Skupštini KS na nadležno odlučivanje“. 

 

Inicijativa zastupnika Jasmina Šaljića je usvojena većinom glasova (22 „ZA“, 2 protiv i 2 

suzdržana). 

„Iniciram da se nakon intoniranja državne himne na svakoj sjednici oda počast pripadnicima 

Armije Republike Bosne i Hercegovine i MUP-a BiH koji su dali svoje živote u odbrani od 

agresije za Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način“. 

 

  

Prešlo se na realizaciju druge tačke dnevnog reda. 

AD-2. 

 

PRIJEDLOG BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2023. GODINU 

 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. 

 

 Ministar finansija, Emir Dedović, je podnio uvodne napomene u ime Predlagača. 

 

Predsjedavanje sjednicom nakratko je preuzela dopredsjedavajuća Skupštine Danijela 

Kristić. 
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Pitanja su postavili zastupnice i zastupnici: Mahir Dević, Marijela Hašimbegović, Damir 

Marjanović, Miomirka Melank, Ilijaz Pilav, Admela Hodžić, Haris Zahiragić, Muamer Bandić, 

Samir Avdić, Rusmir Pobrić, Faruk Selmanović, Smiljana Viteškić, Mersiha Mehmedagić, Faruk 

Kapidžić i Danijela Kristić. 

 

Dopredsjedavajuća Kristić je dala pauzu od pola sata kako bi ministar finansija mogao 

pripremiti odgovore na postavljena pitanja zastupnika. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U nastavku sjednice, odgovore na postavljena pitanja ponudili su premijer Nihad Uk, 

ministar finansija Emir Dedović, ministar za boračka pitanja Omer Osmanović, ministar 

unutrašnjih poslova Admir Katica, ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena i izbjegla lica 

Enda Pavić-Pečenković, ministar saobraćaja Adnan Šteta, ministar kulture i sporta Kenan 

Magoda, ministar zdravstva Haris Vranić, ministrica za odgoj i obrazovanje Naida Hota-

Mumunović, ministar za nauku, visoko obrazovanje i mlade Pavle Krstić, ministar komunalne 

privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Almir Bečarević, ministar 

komunalne privrede Zlatko Mijatović. 

 

U diskusiji su učestvovali zastupnici Mahir Dević, Damir Marjanović, Sebija Izetbegović, 

Elvis Vreto, Marijela Hašimbegović, Smiljana Viteškić, Davor Čičić, Haris Zahiragić, Jelena 

Pekić, Miomirka Melank, Admela Hodžić, Irfan Čengić, Mahir Dević, Damir Marjanović, Samir 

Avdić, Marijela Hašimbegović.  

 

Predsjedavajući Okerić je pozvao šefove klubova zastupnika na kratke konsultacije oko 

pauze za iftar, nakon čega je izvijestio zastupnike da će pauza biti do 21,00 sat, te da se tada 

nastavlja dalji rad sjednice Skupštine. 

 

U daljoj diskusiji su učestvovali zastupnici Damir Marjanović, Albin Zuhrić, Belma Kapo, 

Sanela Klarić, Vibor Handžić, Faruk Kapidžić, Mersiha Mehmedagić, Muamer Bandić, Aljoša 

Čampara, Vildana Bešlija, Rusmir Pobrić, Irfan Čengić i Elvis Vreto. 

 

Zaključivši diskusije predsjedavajući je pitao da li klubovi zastupnika Demokratske fronte 

i Stranke demokratske akcije ostaju pri zahtjevu da se izjašnjava po amandmanima koje su njihovi 

klubovi dostavili, što su isti potvrdili. 

 

Zatim je predsjedavajući pozvao na izjašnjavanje po amandmanima Kluba Demokratske 

fronte. 

Amandman I nije dobio potrebnu većinu (7 „ZA“, 3 „protiv“ i 14 „suzdržanih“). 

Amandman II nije dobio potrebnu većinu (8 „ZA“, 3 „protiv“ i 15 „suzdržanih“). 

Amandman III nije dobio potrebnu većinu (8 „ZA“, 0 „protiv“ i 16 „suzdržanih“). 

Amandman IV nije dobio potrebnu većinu (8 „ZA“, 1 „protiv“ i 14 „suzdržanih“). 

 

Prije izjašnjavanja o preostalim uloženim amandmanima, šef Kluba Demokratske fronte, 

Albin Zuhrić, je uzeo riječ i izjavio da Klub Demokratske fronte odustaje od zahtjeva da se dalje 

izjašnjavanja po njihovim amandmanima. 

 

Potom se prešlo na izjašnjavanje po amandmanima Kluba Stranke demokratske akcije 

objedinjeno. 
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Amandman I, II, III, IV, V, VI i VII nisu dobili potrebnu većinu (8 „ZA“, 1 „protiv“ i 13 

„suzdržanih“). 

 

Predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da se izjasne o Prijedlogu budžeta 

Kantona Sarajevo za 2023.godinu. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština je većinom 

glasova (20 „ZA“, 8 „protiv“ i bez „suzdržanih“) donijela Budžet Kantona Sarajevo za 

2023.godinu. 

 

 

Zaključivši ovu tačku, predsjedavajući je dao pauzu u zasjedanju do 21,00 sat. 

 

 

U nastavku nakon pauze, prešlo se na realizaciju tačke tri dnevnog reda. 

 

AD-3. 

PRIJEDLOG ZAKONA O IZVRŠENJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 

2023.GODINU 

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu i smatrali su da nisu potrebne uvodne 

napomene, te nije bilo prijavljenih za pitanja ili diskusiju. 

 

Predsjedavajući je pozvao zastupnike da pristupe izjašnjavanju o Prijedlogu zakona o 

izvršenju budžeta Kantona Sarajevo za 2023 godinu. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština je većinom 

glasova (19 „za“, 5 „protiv“ i bez „suzdržanih“) donijela Zakon o izvršenju budžeta Kantona 

Sarajevo za 2023 godinu. 

 

 

Potom se prešlo na realizaciju tačke četiri dnevnog reda. 

AD-4. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOST NA FINANCIJSKI PLAN ZAVODA 

ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVU ZA 2023. GODINU I ODLUKU 

O IZVRŠAVANJU FINANCIJSKOG PLANA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA 

KANTONA SARAJEVO ZA 2023. GODINU 

 

 Zastupnici su materijale dobili uz poziv za sjednicu. Ministar zdravstva, Haris Vranić, 

podnio je uvodno izlaganje u ime Predlagača, te pozvao direktora Zavoda zdravstvenog 

osiguranja Kantona Sarajevo, Muamera Kosovca, da detaljnije obrazloži Finansijski plan Zavoda. 

 

 Pitanja su postavili zastupnici Mahir Dević, Smiljana Viteškić, Fatima Gavrankapetanović- 

Smailbegović, Faruk Selmanović, Marijela Hašimbegović, Muamer Bandić, Danijela Kristić, 

Davor Čičić, Haris Zahiragić, Elza Gaković. 

 

Predsjedavanje sjednicom nakratko je preuzeo dopredsjedavajući Vibor Handžić. 

 

Odgovore na pitanja su ponudili ministar zdravstva Haris Vranić i direktor ZZO Muamer 

Kosovac. 
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Na zahtjev Kluba SDA data je pauza od pola sata, koju je u nastavku obrazložio šef Kluba 

zastupnik Mahir Dević. 

 

Predsjedavanje sjednicom nakratko je preuzela dopredsjedavajuća Danijela Kristić.  

 

U diskusiji su učestvovali zastupnici Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović, Elza 

Gaković, Smiljana Viteškić, Mahir Dević, Haris Zahiragić, Faruk Selmanović, Sanela Klarić, 

Vildana Bešlija i Davor Čičić.  

 

Predsjedavanje sjednicom nakratko je preuzeo dopredsjedavajući Vibor Handžić.  

 

Zastupnica Smiljana Viteškić je dostavila Zaključke vezano za finansiranje rada Zavoda za 

transfuzijsku medicinu FBiH, o kojim je vođena diskusija, te se zaključilo da se isti ne mogu 

uvrstiti u sadašnji prijedlog dokumenta, proceduralno. 

 

 Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je sa 25 glasova za, bez 

glasova protiv i suzdržanih, Skupština je donijela sljedeći: 

 

Z A K LJ U Č A K 

Skupština Kantona Sarajevo obavezuje Vladu Kantona Sarajevo i Zavod zdravstvenog osiguranja 

Kantona Sarajevo da u okviru izmjena i dopuna Finansijskog plana Zavoda zdravstvenog 

osiguranja Kantona Sarajevo za 2023. godinu, planira realizaciju sljedećeg: 

1. Da se Zavodu za transfuzijsku medicinu F BiH na stavci „Potrošni materijal za 

hemoferezu“ povećaju sredstva cca 70.000 KM; 

2. Da se Zavodu za transfuzijsku medicinu F BiH na stavci „Potrošni materijal za 

koagulaciju“ povećaju sredstva cca 70.000 KM; 

3. Da se iz sredstava Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo finansiraju 2 (dvije) 

specijalizacije iz transfuzijske medicine; 

4. Da se Zavod za transfuzijsku medicinu F BiH uveže u Informacioni zdravstveni sistem 

Kantona Sarajevo. 

 

Dopredsjedavajući Vibor Handžić je dao kratku pauzu, nakon koje je predsjedavanje 

sjednicom preuzeo predsjedavajući Elvedin Okerić. 

 

Zastupnica Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović je odustala od predloženog amandmana. 

 

Predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu odluke.  

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući konstatovao da je Odluka o davanju 

suglasnosti na Financijski plan Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevu za 2023. 

godinu i Odluku o izvršavanju Financijskog plana Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona 

Sarajevo za 2023 godinu dobila potrebnu većinu, (21 „za“, 5 „suzdržanih“ i bez glasova 

„protiv“). 

 

 

Realizacija tačke pet. 

AD-5.  

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PROGRAM RADA ZAVODA 

ZDRAVSTVENOG OSIGURANJE KANTONA SARAJEVO ZA 2023. GODINU 
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Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu i smatrali su da nema potrebe za 

uvodnim izlaganjima.  

 

Obzirom da nije bilo prijavljenih zastupnika za pitanja ili diskusiju, predsjedavajući je pozvao 

zastupnike da se izjasne o navedenoj odluci. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući konstatovao da je Odluka o davanju 

suglasnosti na Program rada Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za 2023 godinu 

dobila potrebnu većinu, (21 „za“, 4 „suzdržanih“ i bez glasova „protiv“). 

 

 

Konstatovano je da je iscrpljen dnevni red Šeste radne sjednice Skupštine Kantona 

Sarajevo, te je predsjedavajući zaključio sjednicu i zahvalio se kolegicama i kolegama na radu. 

 

* * * 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio snimak sjednice, koji se čuvaju u 

Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 

 

Broj:01-04-6680/23 

29.03.2023.godine 

SARAJEVO 

 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

    Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 

 

 

 


